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Již čtvrté volební období začíná „kroutit“MARTIN ZBOŘIL (52) v čele Okresního fotbalového svazu Hradec Králové

Největší odměna? Spokojenost klubů a radost dětí
První muž hradeckého
OFS chce dál posouvat
okresní fotbal dopředu.

PETR TOMEŠ

Ž
ádné skandály či
aféry, vše transpa-
rentně a otevřeně.
Nejen onmá řadu
dobrýchmyšlenek

a skvělých nápadů. Fotbal
na Hradecku dělá se svým
týmem dobře, už několik let.
Svědčí o tom podpora prak-
ticky všech klubů z okresu
i fakt, že v nedávných vol-
bách neměl žádného proti-
kandidáta.MARTIN ZBOŘIL
bude tedy šéfovat Okresnímu
fotbalovému svazu Hradec
Králové i další čtyři roky. Po
zásluze, neboť je za ním vidět
hromada odvedené práce.
„Máme pracovitý tým

a jsemmoc rád, že jsou kluby
s naší prací spokojeny. Je to
pro nás zavazující a zá-
roveň povzbuzující
do další činnos-
ti,“ říká upřím-
ně předseda
hradeckého
OFS. „Promě
je největší
odměnou
spokojenost
klubů a radost
dětí při různých
akcích, které pořá-
dáme,“ dodává.

Již řadu let šéfujete fotbalu
naHradecku. Myslíte,
že se OFSHradec Králové
ve fotbalové terminologii
„výkonnostně posouvá
nahoru“?
Věřím, že ano. Musím ale

konstatovat, že to je čím dál
více náročné. Jsem rád, že
máme pracovitý tým jak ve
Výkonném výboru OFS Hra-
dec Králové, tak i v jednotli-
vých komisích OFS Hradec
Králové. Jsou to zkušení lidé
z fotbalového prostřední,
kteří své zkušenosti využívají
pro činnost na OFS Hradec
Králové. V našem okrese se
nám daří zorganizovat a ob-
sadit, s výjimkou kategorie
dorostu, všechny soutěže od
minipřípravek až po katego-

rii U-40. Celkově je do sou-
těží organizovaných naším
okresem zapojeno 49 týmů
mužů, 21 týmů žáků a 73 tý-
mů přípravek.

Na nedávné valné hromadě
jste byl jednoznačně zvolen
předsedou i na další období.
Žádný protikandidát se ne-
objevil. I z toho je vidět, že
kluby jsou s vaší prací spo-
kojeny. Hřeje vás to u srdce?
Budu upřímný – u srdce

mě to hřeje a jsemmoc rád,
že jsou kluby s prací nejen
mojí, ale i celého týmu spo-
kojeny. Promě je největší
odměnou spokojenost klubů
a radost dětí při různých ak-
cích, které pořádáme. Sto-
procentní důvěru od delegá-
tů volební valné hromady
získal i můj tým, což je pro
nás zavazující a povzbuzující
do další naší činnosti.

Jak jste vnímal vše, co před-
cházelo volbám? Po zatčení
bývaléhomístopředsedy

FAČRRomana Berbra
byly hodně slyšet
hlasy o změně
fotbalového
vedení a to už
od těch nej-
nižších pa-
ter. Mrzelo
vás, že
kdekdo házel
práci všech
okresů do jed-

noho pytle?
To, že sdružení Fe-

voluce hodilo všechny do
jednoho pytle, měmrzí a jak
se říká, je to stále vemně.
Sdružení Fevoluce rozdělilo
fotbalový národ na dvě sku-
piny a to na stoupence Fevo-
luce a na „Berbrovce“. Nic
mezi tím.

Aféra kolem zatčení Romana
Berbra určitě vrhá špatný
stín na fotbal. Dotklo se to
nějakým způsobem i hra-
deckého OFS?Mámnamysli
především oblast sponzo-
ringu a partnerství.
Bohužel tato aféra je další

rána pro český fotbal. Našeho
okresu semůže dotknout
například tím, že sponzoři
ukončí s námi spolupráci
nebo sníží finanční podporu
našeho okresu. Jestli k tomu

dojde a v jakém rozsahu, to
uvidíme v nejbližších dnech,
kdy proběhnou jednání s na-
šimi partnery o spolupráci
na nové volební období.

Plánujete pro další čtyřletý
cyklus nějaké novinky v rám-
ci OFS Hradec Králové?
Novinky plánujeme. Jsem

rád, že jsme začali vydávat
v elektronické podobě zpra-
vodaj OFS Hradec Králové
pod názvem Fotbalové Hra-
decko. Pro zlepšení komuni-
kace s kluby a s veřejností
jsme zavedli facebook OFS
Hradec Králové. Plánujeme
nové ankety, soutěže atd., ale
to zatím zveřejňovat nechci.
Nejprve to chci projednat na
Výkonném výboru OFS Hra-
dec Králové. Chceme otevřít
debatu na dorostenecké
soutěže OFS Hradec Králové.

Většina lidí na Hradecku ví,
že OFS tady funguje velmi
dobře. Přesto najde se něco,
kde simyslíte, že vás tlačí
bota?

Chceme zlepšit komunikaci
s kluby a více je zapojit do fun-
gování OFS Hradec Králové.
Určitě musíme zlepšit činnost
v oblasti náboru rozhodčích.
Další oblast, která nás trápí,
je, že jsme si za dosavadní
dobu fungování „nevycho-
vali“ své nástupce, kteří by
měli zájem nám pomoci jak
na okrese, tak i v kraji. Jsme
největší okres v kraji a měli

bychom nabídnout co nejvíce
lidí jak do výkonného výboru,
tak i do komisí okresu a kraje.

Pojďme se ještě vrátit k val-
né hromadě. Bylo složité ji
v této covidové době uspo-
řádat se všemi nejpřísnější-
mi opatřeními?
Přiznám se, že to bylo hodně

náročné. Museli jsme dvakrát
změnit termín konání voleb-
ní valné hromady a ve finále
takémísto konání. Důvodem
byly daná vládní nařízení,
která jsmemuseli splnit
(např. povinnost roušek, ro-
zestupy dvametry, negativní
testy). Udělali jsmemaximum
pro splnění těchto podmínek
a jsem rád, že ve spolupráci
s delegáty se nám to podařilo.
Bohužel nebylomocmožné
si osobně popovídat s dele-
gáty tak, jak to bylomožné
v předchozích letech.

Nyní jsou na pořadu volby
do krajských svazů a ještě
před Eurem byměly pro-
běhnout také volby do Fot-

balové asociace ČR. Koho
byste si přál v čele svazu?
Konkrétní jméno odemne

v tuto chvíli nečekejte. Zatím
oficiální kandidaturu na
předsedu FAČR dal jen Karel
Poborský. Určitě budou ještě
další kandidátky na předsedu
FAČR. Na pozici předsedy
FAČR a členů Výkonného
výboru FAČR byměli kandi-
dovat lidé, kteří by společně
fotbal ze stávající nepříznivé
situace vyvedli a dovedli ho
zase na vrchol zájmu o fotbal.
Vrcholné vedení FAČR by
mělomít dobrýmorální kre-
dit, který bude přijatelný jak
pro obchodní partnery, mé-
dia, tak i pro státní orgány.
Je nutné změnit image fot-
balu ve společnosti.

Jak to vidíte s restartem fot-
balového jara? Pořád věříte?
Nebo byste to už odpískal?
Tak toto je velké téma

dnešních dnů. Já osobně to
vidím tak, že se nám krátí čas
namožnost rozjezdu soutěží.
Podlemého názorumusíme
počítat také s tím, že hráči
musí mít minimálně tři týd-
ny přípravu, než odehrají
první mistrovské utkání teď
na jaře. Co se týká soutěží
mužů na okresech, tak je
ještě stále reálné dohrát
podzimní část letošní sezony.
Bude záležet na tom, jaký
v nejbližších dnech budemít
názor FAČR na dohrání sou-
těží v návaznosti na nová
vládní nařízení. U soutěží
mládeže bych se soustředil
namožnost zahájení trénin-
ků, zjistit aktuální stav hráčů
klubu a odehrát případně
nějaká přátelská utkání.

Pakliže by se užmistrovské
soutěže v ročníku 2020/2021
nerozběhly, máte připrave-
né nějaké záložní varianty?
V loňském roce například
proběhla turnajovou formou
série přátelských zápasů.
Pokud by sezonamužů

2020/2021 byla předčasně
ukončena, tak plánujeme
klubům zorganizovat a na-
bídnout různé turnaje, které
budou na základě dobrovol-
nosti. Co se týká soutěží
mládeže na okrese, tak i tady
máme připravené varianty
na různé turnaje.

FOTBAL

NAVOLEBNÍ VALNÉHROMADĚOFS Hradec Králové, která se konala ve čtvrtek 25. března v třebeš-
ské sportovní hale, musel být Martin Zbořil s rouškou. Snad ji brzy zase odloží. Foto: Lubomír Douděra
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Šestka za čtyři výhry? Inu covidový ročník
Basketbalistky trutnovské
Lokomotivy mají po sezo-
ně. V ŽBL skončily šesté.

TOMÁŠOTRADOVSKÝ

Trutnov – Pouhé čtyři výhry,
přesto chvályhodná šestá
příčka. Velmimile, avšak
značně kuriózně vyznívá le-
tošní umístění trutnovské
Lokomotivy v Renomia ŽBL.
Tým trenéraMichala Mar-

tiškamezi devíti soupeři na-
šel během dvaceti odehra-
ných utkání pouze jednoho
soka, se kterým zaznamenal
aktivní vzájemnou bilanci.
Byly jím basketbalistky stra-
konického U19 Chance, které
Východočešky přehrály jak

doma (79:67), tak venku, kde
výsledkem 102:62 dosáhly
suverénně nejvyššího vítěz-
ství v ročníku.
Tím nejvíc překvapujícím

a zároveň i nejcennějším byl
hned v úvodním kole elitní
domácí soutěže skalp KP Br-
no. Lokomotiva ve
skvělém duelu (ještě
před diváky!) favorita
porazila 94:92 a jak se
později ukázalo, prá-
vě bod z Trutnova
Brňankám scházel
ve hře o třetí místo v koneč-
né tabulce základní části ŽBL.
Zde BK Loko obsadil desá-

tou pozici. Ke třem zmiňo-
vaným výhrám přidal ještě
úspěch v prodloužení duelu
na palubovce Slovanky
(85:79). A když už jsme
u soupeře, který se před se-

zonou stěhoval z Mladé Bo-
leslavi do Benešova, je třeba
zmínit i domácí vzájemný
zápas hraný 11. prosince.
Trutnovačky v něm smě-

řovaly k zisku dvou bodů.
Ve 27. minutě se ale zranila
Kateřina Kozumplíková.

Na spoluhráčky její
odstoupení neblaze
zapůsobilo a ve zbyt-
ku duelu domácí ce-
lek nadějný stav pro-
hospodařil (62:70).
Tak jako zranění

kapitánky, ovlivnil sezonu
nejen z pohledu Trutnova
nezvaný host koronavirus.
Od poloviny října se více než
měsíc vůbec nehrálo. Po
dlouhé pauze sice profesio-
nální soutěže činnost obno-
vily, sportovci ale museli
procházet pravidelným tes-

továním, navíc se hrálo před
prázdnými ochozy.
Lokomotiva základní část

dokončila na osmé pozici,
tedy na té poslední, která
zajišťovala účast v play off.
V něm nákaza v klubu dovo-
lila hráčkám proti USK Praha
odehrát pouze jedno utkání,
v němž úřadující mistryně
trutnovský lazaret rozhodně
nešetřily (137:50).
Nový systém soutěže, kdy

se poražení čtvrtfinalisté
měli popasovat o umístění
na konečném pátém až
osmémmístě, přivál Trut-
novu do cesty Slavii, pátý
tým dlouhodobé části. Vede-
ní pražského klubu však
účast v „nadstavbě“ odmítlo
a tak šly Východočešky rov-
nou do bitvy o 5. pozici, v níž
se jim postavil Chomutov.

Se soupeřem ze severu
Čech odehrály svěřenkyně
trenéraMichala Martiška dvě
velmi povedené představení.
Doma po boji padly rozdílem
tří bodů (73:76), v odvetě byly
ještě párminut před závě-
rečným klaksonem ve hře
o vítězství. Koncovku zvládly
lépe domácí Levhartice,
přestomohly Trutnovačky
opouštět palubovku se vzty-
čenou hlavou.
A co víc. Sezonu dohrály,

jak už zaznělo trochu kuri-
ózně, na šesté pozici, čímž
vyrovnaly nejlepší umístění
za posledních pět sezon.
Zbývá dodat, že v Českém

poháru Lokomotiva skončila
ve čtvrtfinále, když po vítěz-
ství 84:82 na Slovance násle-
dovala porážka s pražskou
Slavií (46:63).

BASKETBAL

V pátek jsou
volby do KFS

Královéhradecko – Ve
všech pěti okresech Krá-
lovéhradeckého kraje již
proběhly volby do jed-
notlivých fotbalových
svazů. Nyní je na řadě
krajský fotbalový svaz.
Volební valná hromada
Královéhradeckého KFS
se uskuteční tento pátek
od 17 hodin ve sportovní
hale v Hradci Králové-
Třebši. Na nejvyšší post
kandiduje pouze dosa-
vadní předseda Václav
Andrejs a nejspíš by se
tedymělo jednat pouze
o formalitu. Volit se bu-
dou také členové výkon-
ného výboru a odvolací
a revizní komise. (pt)
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